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SĒDES PROTOKOLS  

 

Daugavpilī 
 

 

2023.gada 23.martā       Nr.47 

 

Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 10.00, Rīgas iela 2, Daugavpils    

Sēde atklāta plkst. 10.00. 

 

 

Sēdi vada: Aivars Rasčevskis, finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

      Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs  

Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja   

 

Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: 

Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs 

 

 attālināti komitejas locekļi: 

Deniss Sarafaņuks, Regīna Tamane  

 

 novada pašvaldības domes deputāti: 

 Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Aleksejs Mackevičs, Gunta Okmane 

 

 novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Pēteris Dzalbe, Vija Jegorova, Diāna Laizāne, Ināra Natarova, Andris Pļaskota, Vita Rūtiņa, 

Guna Smelcere, Sanita Snetkova, Ilze Streiķe, Irēna Timšāne 

 

 attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Jolanta Bāra, Dainis Bitiņš, Irina Dudareva, Guntis Kaminskis, Olga Lukaševiča, Valērijs 

Ļaksa, Inese Minova, Zigfrīda Plepe, Olga Sokolovska, Kristīna Straume, Jānis Vanags, 

Kristīne Vasiļevska, Janita Zarakovska 
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 attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 

Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme 

 

 attālināti pagastu pārvalžu vadītāji un speciālisti: 

Mārīte Daņilova, Valentīna Gadzāne, Sofija Glūmāne, Betija Ivanova, Arkādijs Karņickis, 

Ināra Miglāne, Biruta Ozoliņa, Oksana Parfjonova, Iveta Plone, Vija Pļaskota, Nikolajs 

Poltavecs, Viktors Potjomkins, Jānis Proms, Benita Štrausa, Ināra Ūbele, Brigita Vasiļevska 

 

 Augsdaugavas novada Sociālā dienesta vadītāja Anna Jegorova 

 

 attālināti Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU 

SERVISS” valdes loceklis Aivars Elksniņš 

 attālināti Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” valdes loceklis Jurijs 

Altāns 

 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Augšdaugavas novada pašvaldības nolikums 

2.  Augšdaugavas novada pašvaldības darba reglaments 

3.  Par Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības 

sabiedrībā ar ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS” 

4.  Par Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības 

sabiedrībā ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS”. 

5.  Par Augšdaugavas novada pašvaldības Bebrenes vispārizglītojošās un profesionālās 

vidusskolas Dienesta viesnīcas maksas pakalpojumu cenrādi 

6.  Par  Augšdaugavas novada pašvaldības Dvietes pagastā ekskursijas Paula Sukatnieka 

“Apsītēs” maksas pakalpojumiem 

7.  Par dalību projektā “Ezertaka – starptautiskā garo pārgājienu maršruta attīstība” 

8.  Par dalību projekta “Jauna tūrisma produkta izveide kapu tūrisma piedāvājuma 

attīstīšanas iedibināšanai Latvijas-Lietuvas pierobežā” pieteikuma iesniegšanā “Latvijas-

Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027. gadam” projektu konkursā 

9.  Par dalību projekta “Kopienā balstītu sociālo pakalpojumu vecāka gadagājuma 

cilvēkiem attīstīšana, lai atbalstītu deinstitucionalizāciju un samazinātu depopulāciju 

projekta reģionā” pieteikuma iesniegšanā “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmas 2021. - 2027. gadam” projektu konkursā 

10.  Par projekta “Latvijas un Lietuvas Valsts policijas un vietējo pašvaldību sadarbības 

praktiskie aspekti ārkārtējo situāciju radīto seku novēršanā pierobežas teritorijās” idejas 

iesniegšanu “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027.gadam” 

(noņemts no darba kārtības) 

11.  Par projekta “Riska grupas jauniešu sociālā iekļaušana izmantojot sporta aktivitātes” 

idejas iesniegšanu “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 

2027.gadam” 

12.  Par izstāšanos no biedrības “Dienvidlatgales Pašvaldību mācību centrs” 
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13.  Par izstāšanos no biedrības “Latvijai-100” 

14.  Par izstāšanos no biedrības “MEDUMU EZERS” 

15.  Par grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 16.jūlija lēmumā Nr. 50 “Par 

iestāšanos biedrībā “Slimnīcas atbalsta biedrība”” 

16.  Par grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 12.novembra lēmumā Nr. 1470 

“Par iestāšanos biedrībā “Daugavpils novada tūrisma informācijas centrs”” 

17.  Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0311, Biķernieku pagasts, 

Augšdaugavas novads, atsavināšanu 

18.  Par zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0446, Biķernieku 

pagasts, Augšdaugavas novads, atsavināšanu 

19.  Par nekustamā īpašuma  “35”, Latgale, Līksnas pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu 

20.  Par dzīvokļa īpašuma Nr.9, Jaunatnes ielā 20, Līksna, Līksnas pagasts,  Augšdaugavas 

novads, atsavināšanu 

21.  Par zemes vienības Ogu iela 30, Stropi, Naujenes pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu 

22.  Par zemes vienības “Kalniņi 3”, Vecsalienas pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu 

23.  Par nekustamā īpašuma “Kalkūne 22”, Kalkūnes pagasts, Augšdaugavas novads, 

atkārtotās izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

24.  Par zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4470 006 0259, Maļinovas 

pagasts, Augšdaugavas novads, atkārtotās izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

 

 

Sēdes sākumā nepiedalās finanšu komitejas priekšsēdētājs Arvīds Kucins. 

 

 

Uzstājās: 

 

Aivars Rasčevskis, finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks, piedāvā noņemt no  

finanšu komitejas sēdes darba kārtības desmito jautājumu “Par projekta “Latvijas un 

Lietuvas Valsts policijas un vietējo pašvaldību sadarbības praktiskie aspekti ārkārtējo 

situāciju radīto seku novēršanā pierobežas teritorijās” idejas iesniegšanu “Latvijas-Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027.gadam””. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, 

Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, 

nolemj: 
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Noņemt no finanšu komitejas sēdes darba kārtības desmito jautājumu “Par projekta 

“Latvijas un Lietuvas Valsts policijas un vietējo pašvaldību sadarbības praktiskie aspekti 

ārkārtējo situāciju radīto seku novēršanā pierobežas teritorijās” idejas iesniegšanu “Latvijas-

Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027.gadam””. 

 

Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, lūdz informēt par projekta “Latvijas un 

Lietuvas Valsts policijas un vietējo pašvaldību sadarbības praktiskie aspekti ārkārtējo 

situāciju radīto seku novēršanā pierobežas teritorijās” ideju. 

 

 

1. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības nolikums 

____________________________________________________________________ 

(Ināra Natarova, Aleksandrs Sibircevs, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe, Andris Pļaskota, 

Aleksejs Mackevičs, Vita Rūtiņa, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis,  

Gunta Okmane, Aivars Rasčevskis) 

  

Uzstājās: 

 

Ināra Natarova, novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniece,  lūdz papildināt 

nolikuma projektā 85.punktu ar to, ka līdz 2024.gada 1.janvārim pastāv Subates pilsētas un 

Prodes pagasta pārvalde un Salienas pagasta pārvalde ar Vecsalienas pagasta pārvaldes 

struktūrvienību.  

 

Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, piedāvā labot nolikuma 85.punktā datumu 

uz  “līdz 2023.gada 31.decembrim”, kā arī atstāt nolikumā Vaboles vidusskolu, jo tā vēl 

darbosies līdz augustam. Uzskata, ka pašvaldības nolikumā izglītības iestāžu un arī citu 

pašvaldības iestāžu nosaukumam jābūt, piemēram, “Sventes vidusskola”, nevis 

“Augšdaugavas novada pašvaldības Sventes vidusskola”, jo tāds izglītības iestādes 

nosaukumus ir Valsts informācijas un izglītības sistēmā.  

 

Ināra Natarova, novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniece, uzsver, ka uzņēmumu 

reģistrā visām mūsu iestādēm nosaukumu ir “Augšdaugavas novada pašvaldības Sventes 

vidusskola”. Vēl papētīsim un precizēsim nolikumā pašvaldības iestāžu nosaukumus. 

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, uzsver, ka ir jāsaprot, jo izglītības iestādēm ir 

akreditācija un, ja akreditācija ir izsniegta uz noteiktu izglītības iestādes nosaukumu un to ir 

izsniedzis Izglītības kvalitātes valsts dienests, tad akreditācijas dokuments nav derīgs.  

 

Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, piekrīt, ka izglītības iestādes nosaukumu 

nosaka izglītības iestādes dibinātājs – pašvaldība. Kādu izglītības iestādes nosaukumu 

ierakstām pašvaldības nolikumā, tā arī tas jāmaina izglītības iestāžu reģistrā un uzņēmumu 

reģistrā. No tā izglītības iestādes identifikācija nemainās, izglītības iestādei paliek tas pats 

reģistrācijas numurs. Lai nemainītu ierakstu izglītības iestāžu reģistrā, saglabāt īso 

nosaukumu, kā tas bija līdz šim. 
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Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, uzsver, ka Uzņēmumu reģistrs nevar uzspiest 

pašvaldībai izdomāt pašvaldības iestādes nosaukumu. Piedāvā pašvaldības nolikumā atstāt 

izglītības iestāžu īsos nosaukumu, lai tām nebūt no jauna jāiziet akreditācija. 

 

Aleksejs Mackevičs, deputāts, piekrīt, ka pašvaldības nolikumā atstāt izglītības 

iestāžu īso nosaukumu, kas tas ir šobrīd izglītības iestāžu reģistrā, jo mainot nosaukumu, 

izglītības iestādēm draud automātiska akreditācija. Piedāvā 8.punktu izteikt šādā redakcijā 

“Pašvaldībai ir šādas teritoriālās vienības:”, 45.punktā paredzēt izņēmumus, ja mēnesī ir 

piecas ceturtdienas, lūdz papildināt 58.punktu aiz vārda “saskaņā” ar vārdu “ar”, svītrot 

nolikuma 65.punktu, jo tas atkārtojas, precizēt 82.punktu, jo izglītības iestādes vadītājs 

paraksta visus ar projektu realizāciju saistītos līgumus. 

 

Ināra Natarova, novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniece, skaidro, ka 8.punkta 

redakciju nosaka likums, kā arī Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas 

skaidrojums. 

 

Vita Rūtiņa, Attīstības pārvaldes vadītāja, skaidro, ka pašvaldībā ir apstiprināta 

kārtībā par projektu iesniegšanu. Projekta ieceri apstiprina ar domes lēmumu, kurā arī 

pilnvaro iestādi, kura nodarbosies ar šī projekta ieviešanu un līdz ar to šīs iestādes vadītājs 

parakstīs ar šī projekta ieviešanu saistītos līgumus. Bet šo jautājumu vēl vajadzētu precizēt.  

 

Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, piedāvā 45.punktu papildināt ar vārdiem “ja 

domes priekšsēdētājs nenosaka citu laiku.”. 

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, uzskata, ka nolikuma 42.punktā jāatstāj, ka 

saistošie noteikumi pēc izskatīšanas komitejas sēdē publicējami pašvaldības oficiālajā 

tīmekļvietnē sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. Runā par nolikuma 8.punktu, kur juridiski 

ir Šēderes pagasta pārvalde un Eglaines pagasta pārvalde, bet faktiski tās strādā apvienoti un 

ir viens pagasta pārvaldes vadītājs. Kāda būs šo pagastu pārvalžu nākotne? 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, uzsver, ka šis jautājums pagaidām 

ir atklāts. Vēl nav pieņemts konceptuāls lēmums, vai Šēderes pagasta pārvalde apvienosies 

ar Eglaines pagasta pārvaldi, vai ar kādu citu pagasta pārvaldi. Tas tiks izskatīts tuvāko 

mēnešu laikā darba grupas sēdē. Šobrīd Pašvaldību likums nosaka, ka pašvaldība var noteikt 

divu vai vairāku pagastu apvienības savā nolikumā, tas nav jāsaskaņo ar ministriju. 

 

Aleksejs Mackevičs, deputāts, vai tiks izsludināts konkurss jaunu vadītāju 

pieņemšanai darbā, ja veidosim Subates apvienību un Salienas apvienību? 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, skaidro, ja mainām iestādei 

nosaukumu, neveidojot jaunu iestādi, līdz ar to arī netiks pieņems jauns iestādes vadītājs.  

 

Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, lūdz papildināt pašvaldības nolikuma projekta 

14.punktu ar biedrību “Sēlijas asociācija”, jo pašvaldība ar domes lēmumu bija kā tās 

dibinātāja.  
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Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, uzsver, ka pašvaldības nolikumu 

ar izteiktajiem priekšlikumiem jāvirza sabiedrības viedokļa noskaidrošanai. Ja būs 

iebildumi, tos ir jāapkopo un kopā ar pašvaldības nolikumu jāiesniedz uz domes sēdi. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, 

Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, 

nolemj: 

 

1. Akceptēt ar izteiktajiem priekšlikumiem, publicēt uz divām nedēļām pašvaldības 

oficiālajā tīmekļvietnē sabiedrības viedokļa noskaidrošanai un iesniegt novada pašvaldības 

domei izskatīšanai saistošo noteikumu projektu “Augšdaugavas novada pašvaldības 

nolikums”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inārai Natarovai, Augšdaugavas 

novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniecei. 

 

2. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības darba reglaments 

____________________________________________________________________ 

(Ināra Natarova, Aleksandrs Sibircevs, Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Pēteris Dzalbe, 

Viktors Jasiņavičs, Aleksejs Mackevičs, Aivars Rasčevskis)  

  

Uzstājās: 

 

Ināra Natarova, novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniece,  papildināt 

reglamenta 6.punktu ar vārdiem “ja domes priekšsēdētājs nenosaka citu laiku”, svītrot 

21.punktā vārdu “rakstveidā” un vārdus “un, ja iespējams, tiem ir jābūt pavairotiem līdz 

debašu par konkrēto jautājumu beigām. Iesniegtie domes lēmuma projekta labojumi 

iesniedzējam ir jāparaksta. Ar domes lēmumu var tikt iesniegti mutiski labojumi”, pārcelt 

36.punktu uz pašvaldības nolikumu, papildināt ar 51.punktu “Komitejas loceklim ir tiesības 

rakstīt un iesniegt komitejas priekšsēdētājam priekšlikumus par komitejas sēdē 

izskatāmajiem jautājumiem un komitejas priekšsēdētājam ir pienākums attiecīgo jautājumu 

iekļaut nākošajā komitejas sēdes darba kārtībā.”, svītrot 60.punktu. 

 

Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, lūdz aizstāt 26.punktā vārdus “domes 

priekšsēdētājs” ar vārdiem “sēdes vadītājs”.  

 

Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, ierosina svītrot 37.punktu, 54.punktā aizstāt 

vārdus “atkārtoti neizskata komitejas sēdē.” ar vārdiem “virza uz domes sēdi.”. 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, piedāvā atstāt 37.punktu, 

precizējot formulējumu, kad notiek komiteju apvienotās sēdes. 

 

Aleksejs Mackevičs, deputāts, - jautā par 9.2.apakšpunktu par kvorumu domes sēdē, 

piedāvā papildināt ar šādu punktu arī par komitejām, lūdz svītrot 35.punktu, jo tas 

atkārtojas, papildināt 43.punktu ar vārdiem “paziņojot par to Protokolu daļai”. 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, 

Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, 

nolemj: 

 

1. Akceptēt ar izteiktajiem priekšlikumiem un iesniegt novada pašvaldības domei 

izskatīšanai reglamenta projektu “Augšdaugavas novada pašvaldības darba reglaments” 

kopā ar pašvaldības nolikuma projektu. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inārai Natarovai, Augšdaugavas 

novada pašvaldības izpilddirektora 1.vietniecei. 

 

3. 

 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības sabiedrībā 

ar ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS” 

____________________________________________________________________ 

(Vija Jegorova, Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Aivars Rasčevskis)  

  

Uzstājās: 

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, interesējas, kāpēc uz komitejas sēdi netika 

aicināts Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS” 

valdes loceklis Aivars Elksniņš? 

 

Vija Jegorova, Iekšējā audita nodaļas vadītāja, skaidro, ka šis jautājums tika 

saskaņots gan ar novada domes priekšsēdētāju, gan ar izpilddirektoru un uz domes sēdi tiks 

aicināts Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS” 

valdes loceklis Aivars Elksniņš ar prezentāciju. Pašlaik Sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS” valdes loceklis Aivars Elksniņš piedalās 

attālināti. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 8 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, 

Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, 

nolemj: 

 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības sabiedrībā ar 

ierobežotu atbildību “NAUJENES PAKALPOJUMU SERVISS””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Vijai Jegorovai, Iekšējā audita nodaļas 

vadītājai.  

3. Aicināt uz domes sēdi Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “NAUJENES 

PAKALPOJUMU SERVISS” valdes locekli Aivaru Elksniņu ar prezentāciju. 

 

 

Sēdes turpinājumā piedalās un vada sēdi finanšu komitejas priekšsēdētājs Arvīds Kucins. 
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4. 

 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības sabiedrībā 

ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” 

____________________________________________________________________ 

(Vija Jegorova, Vitālijs Aizbalts, Jurijs Altāns, Pēteris Dzalbe, Viktors Jasiņavičs,  

Arvīds Kucins)  

  

Deputāti apspriež Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” tarifus, 

zudumus un salīdzina tos ar Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “NAUJENES 

PAKALPOJUMU SERVISS” tarifiem, zudumiem. 

 

Uzstājās: 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, - jau decembrī Sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” valdes loceklim Jurijam Altānam tika uzdots risināt 

jautājumu par skaitītāju uzstādīšanu visiem iedzīvotājiem. Diemžēl to apkures sezonas vidū 

izdarīt nav iespējams. 

 

Jurijs Altāns, Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” valdes loceklis, 

skaidro, ka informācija par skaitītāju uzstādīšanu iedzīvotājiem ir sagatavota un pēc apkures 

sezonas beigām tie tiks uzstādīti.  

 

Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, lūdz līdz domes sēdei sagatavot skaitītāju 

uzstādīšanas grafiku, kā arī izmaksas. 

 

Vija Jegorova, Iekšējā audita nodaļas vadītāja, - uz domes sēdi tiks aicināts 

Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” valdes loceklis Jurijs Altāns ar 

prezentāciju. 

 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, ierosina organizēt 28.martā      

plkst. 13.00 tautsaimniecības komitejas izbraukuma sēdi uz Sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību “ORNAMENTS”, piedaloties Sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

“ORNAMENTS” administrācijai, Ilūkstes pilsētas administrācijai, pašvaldības pārstāvjiem, 

kā arī aicināt visus deputātus. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

Augšdaugavas novada pašvaldības tiešās līdzdalības saglabāšanu pašvaldības sabiedrībā ar 

ierobežotu atbildību “ORNAMENTS””.  

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Vijai Jegorovai, Iekšējā audita nodaļas 

vadītājai. 

3. Aicināt uz domes sēdi Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS” valdes 

locekli Juriju Altānu ar prezentāciju. 
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4. Organizēt 28.martā plkst. 13.00 tautsaimniecības komitejas izbraukuma sēdi uz 

Sabiedrību ar ierobežotu atbildību “ORNAMENTS”, piedaloties Sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “ORNAMENTS” administrācijai, Ilūkstes pilsētas administrācijai, pašvaldības 

pārstāvjiem, kā arī aicināt visus deputātus. 

 

5. 

 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības Bebrenes vispārizglītojošās un profesionālās 

vidusskolas Dienesta viesnīcas maksas pakalpojumu cenrādi 

____________________________________________________________________ 

(Zigfrīda Plepe, Vitālijs Aizbalts, Jānis Proms, Reinis Līcis, Maigurs Krievāns,  

Pēteris Dzalbe, Aivars Rasčevskis, Arvīds Kucins)  

  

Deputāti apspriež Bebrenes vispārizglītojošās un profesionālās vidusskolas dienesta 

viesnīcas maksas pakalpojumu cenrādi, pakalpojuma kvalitāti un salīdzina to ar Latgales 

Industriālā tehnikuma izglītības programmu īstenošanas vietas "Višķi" dienesta viesnīcas 

izcenojumiem, pakalpojuma kvalitāti. 

 

Uzstājās: 

 

Reinis Līcis, komitejas loceklis, izsaka priekšlikumu pārskatīt arī Latgales Industriālā 

tehnikuma izglītības programmu īstenošanas vietas "Višķi" dienesta viesnīcas izcenojumus. 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, piedāvā audzēkņiem izcenojumu 

noteikt ar šī gada 1.jūniju, lai audzēkņi pabeidz šo mācību gadu, bet pārējiem, kuri izmantos 

viesnīcu vasarā, – ar 31.martu. 

 

Arvīds Kucins, komitejas priekšsēdētājs, ierosina dienesta viesnīcas izcenojumus 

audzēkņiem izskatīt vēlāk – jūnijā – uz jauno mācību gadu, bet cenrādī svītrot 2. un 

3.punktu, attiecīgi precizējot lēmuma projektu.  

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, uzskata, ka cenrādī jāatstāj 1., 4. un 5.punkts, jo 

primāri ir jādomā, lai nesamazinās izglītojamo skaits un būtu pedagogi, kas viņus māca.  

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, uzsver, ka novadā jābūt 

vienlīdzīgai pieejai dienesta dzīvokļiem. Dienesta dzīvokļus piešķirt dzīvokļu jautājumu 

komisija. 

 

Arvīds Kucins, komitejas priekšsēdētājs, lūdz uz domes sēdi aicināt Bebrenes 

vispārizglītojošās un profesionālās vidusskolas direktori Ēriku Šaršuni. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 
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1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

Augšdaugavas novada pašvaldības Bebrenes vispārizglītojošās un profesionālās vidusskolas 

Dienesta viesnīcas maksas pakalpojumu cenrādi”, svītrojot no cenrāža 2. un 3.punktu, 

attiecīgi precizējot lēmuma projektu. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Zigfrīdai Plepei, Finanšu pārvaldes 

Budžeta nodaļas finanšu analītiķei. 

3. Aicināt domes sēdē attālināti piedalīties Bebrenes vispārizglītojošās un 

profesionālās vidusskolas direktori Ēriku Šaršuni. 

 

6. 

 

Par  Augšdaugavas novada pašvaldības Dvietes pagastā ekskursijas Paula Sukatnieka 

“Apsītēs” maksas pakalpojumiem 

____________________________________________________________________ 

(Zigfrīda Plepe, Vitālijs Aizbalts, Iveta Plone, Regīna Tamane, Gunta Okmane,  

Arvīds Kucins)  

  

Uzstājās: 

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, piedāvā papildināt lēmuma projektu par 

atlaidēm senioriem. 

 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, piedāvā piešķirt atlaides arī 

represētajiem, Černobiļas atomelektrostacijas avārijas seku likvidēšanas dalībniekiem, kā arī 

padomāt par atlaidēm citām iedzīvotāju kategorijām. 

 

Regīna Tamane, komitejas locekle, lūdz aizstāt lēmuma projekta 2.punktā vārdus 

“trūcīgām personām/ģimenēm” ar vārdiem “trūcīgām mājsaimniecībām”. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par  

Augšdaugavas novada pašvaldības Dvietes pagastā ekskursijas Paula Sukatnieka “Apsītēs” 

maksas pakalpojumiem”, papildinot lēmuma projektu par atlaidēm senioriem, represētajiem, 

Černobiļas atomelektrostacijas avārijas seku likvidēšanas dalībniekiem, kā arī citām 

iedzīvotāju kategorijām un aizstājot lēmuma projekta 2.punktā vārdus “trūcīgām 

personām/ģimenēm” ar vārdiem “trūcīgām mājsaimniecībām”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Zigfrīdai Plepei, Finanšu pārvaldes 

Budžeta nodaļas finanšu analītiķei. 

 

7. 

 

Par dalību projektā “Ezertaka – starptautiskā garo pārgājienu maršruta attīstība” 

____________________________________________________________________ 

(Vita Rūtiņa, Pēteris Dzalbe, Arvīds Kucins) 
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Uzstājās: 

 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, tā kā šis un nākamie 3 lēmumu 

projekti par projektu pieteikumu iesniegšanu Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības 

programmā ir jāiesniedz jau 29.martā, piedāvā sasaukt ārkārtas domes sēdi 28.martā      

plkst. 12.00 un darba kārtībā iekļaut šos jautājumus, kā arī plkst. 12.30 rīkot 

tautsaimniecības komitejas izbraukuma sēdi uz Sabiedrību ar ierobežotu atbildību 

“ORNAMENTS”. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes ārkārtas sēdē 28.martā 

lēmuma projektu “Par dalību projektā “Ezertaka – starptautiskā garo pārgājienu maršruta 

attīstība””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Vitai Rūtiņa, Attīstības pārvaldes 

vadītājai. 

 

8. 

 

Par dalību projekta “Jauna tūrisma produkta izveide kapu tūrisma piedāvājuma attīstīšanas 

iedibināšanai Latvijas-Lietuvas pierobežā” pieteikuma iesniegšanā “Latvijas-Lietuvas 

pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027. gadam” projektu konkursā 

____________________________________________________________________ 

(Vita Rūtiņa, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe, Gunta Okmane, Arvīds Kucins) 

 

Uzstājās: 

 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, lūdz Dvietes pagasta pārvaldes 

vadītāju Ivetu Ploni padomāt par grupas biļeti ekskursijai Paula Sukatnieka “Apsītēs”. 

 

Vita Rūtiņa, Attīstības pārvaldes vadītāja, lūdz papildināt lēmuma projektu ar 

6.punktu par pilnvarojumu centrālajai administrācijai iesniegt projektu, kā arī līdz domes 

sēdei mainīt lēmuma projekta nosaukumu. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes ārkārtas sēdē 28.martā 

lēmuma projektu “Par dalību projekta “Jauna tūrisma produkta izveide kapu tūrisma 

piedāvājuma attīstīšanas iedibināšanai Latvijas-Lietuvas pierobežā” pieteikuma iesniegšanā 

“Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027. gadam” projektu 

konkursā”, papildinot lēmuma projektu ar 6.punktu par pilnvarojumu centrālajai 

administrācijai iesniegt projektu, kā arī mainot lēmuma projekta nosaukumu. 
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2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Vitai Rūtiņa, Attīstības pārvaldes 

vadītājai. 

 

9. 

 

Par dalību projekta “Kopienā balstītu sociālo pakalpojumu vecāka gadagājuma cilvēkiem 

attīstīšana, lai atbalstītu deinstitucionalizāciju un samazinātu depopulāciju projekta reģionā” 

pieteikuma iesniegšanā “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027. 

gadam” projektu konkursā 

____________________________________________________________________ 

(Anna Jegorova, Vitālijs Aizbalts, Arvīds Kucins) 

 

Uzstājās: 

 

Anna Jegorova, Augšdaugavas novada Sociālā dienesta vadītāja, lūdz precizēt 

lēmuma projekta 2.punktu par projekta realizācijas laiku. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes ārkārtas sēdē 28.martā 

lēmuma projektu “Par dalību projekta “Kopienā balstītu sociālo pakalpojumu vecāka 

gadagājuma cilvēkiem attīstīšana, lai atbalstītu deinstitucionalizāciju un samazinātu 

depopulāciju projekta reģionā” pieteikuma iesniegšanā “Latvijas-Lietuvas pārrobežu 

sadarbības programmas 2021. - 2027. gadam” projektu konkursā”, precizējot lēmuma 

projekta 2.punktu par projekta realizācijas laiku. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Annai jegorovai, Augšdaugavas 

novada Sociālā dienesta vadītājai. 

 

10. 

 

Par projekta “Riska grupas jauniešu sociālā iekļaušana izmantojot sporta aktivitātes” idejas 

iesniegšanu “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 2027.gadam” 

____________________________________________________________________ 

(Guna Smelcere, Vita Rūtiņa, Viktors Jasiņavičs, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe,  

Arvīds Kucins) 

 

Uzstājās: 

 

Guna Smelcere, Attīstības pārvaldes Projektu nodaļas projektu vadītāja, lūdz precizēt 

lēmuma projekta 3.punktu par projekta izmaksām. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 
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 1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes ārkārtas sēdē 28.martā 

lēmuma projektu “Par projekta “Riska grupas jauniešu sociālā iekļaušana izmantojot sporta 

aktivitātes” idejas iesniegšanu “Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmas 2021. - 

2027. gadam””, precizējot lēmuma projekta 3.punktu par projekta izmaksām. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Gunai Smelcerei, Attīstības pārvaldes 

Projektu nodaļas projektu vadītājai. 

 

11. 

 

Par izstāšanos no biedrības “Dienvidlatgales Pašvaldību mācību centrs” 

____________________________________________________________________ 

(Diāna Laizāne, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

izstāšanos no biedrības “Dienvidlatgales Pašvaldību mācību centrs””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Diānai Laizānei, Juridiskās nodaļas 

vecākajai juristei. 

 

12. 

 

Par izstāšanos no biedrības “Latvijai-100” 

____________________________________________________________________ 

(Diāna Laizāne, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

izstāšanos no biedrības “Latvijai-100””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Diānai Laizānei, Juridiskās nodaļas 

vecākajai juristei. 

 

13. 

 

Par izstāšanos no biedrības “MEDUMU EZERS” 

____________________________________________________________________ 

(Diāna Laizāne, Arvīds Kucins) 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

izstāšanos no biedrības “MEDUMU EZERS””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Diānai Laizānei, Juridiskās nodaļas 

vecākajai juristei. 

 

14. 

 

Par grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 16.jūlija lēmumā Nr. 50 “Par iestāšanos 

biedrībā “Slimnīcas atbalsta biedrība”” 

____________________________________________________________________ 

(Diāna Laizāne, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 16.jūlija lēmumā Nr. 50 “Par iestāšanos 

biedrībā “Slimnīcas atbalsta biedrība”””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Diānai Laizānei, Juridiskās nodaļas 

vecākajai juristei. 

 

15. 

 

Par grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 12.novembra lēmumā Nr. 1470 “Par 

iestāšanos biedrībā “Daugavpils novada tūrisma informācijas centrs”” 

_________________________________________________________________ 

(Diana Laizāne, Pēteris Dzalbe, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

grozījumu Daugavpils novada domes 2009.gada 12.novembra lēmumā Nr. 1470 “Par 

iestāšanos biedrībā “Daugavpils novada tūrisma informācijas centrs”””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Diānai Laizānei, Juridiskās nodaļas 

vecākajai juristei. 
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16. 

 

Par zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0311, Biķernieku pagasts, 

Augšdaugavas novads, atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0311, Biķernieku pagasts, Augšdaugavas 

novads, atsavināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

17. 

 

Par zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0446, Biķernieku 

pagasts, Augšdaugavas novads, atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4446 001 0446, Biķernieku pagasts, 

Augšdaugavas novads, atsavināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

18. 

 

Par nekustamā īpašuma  “35”, Latgale, Līksnas pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 
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 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

nekustamā īpašuma  “35”, Latgale, Līksnas pagasts, Augšdaugavas novads, atsavināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

19. 

 

Par dzīvokļa īpašuma Nr.9, Jaunatnes ielā 20, Līksna, Līksnas pagasts,  Augšdaugavas 

novads, atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Uzstājās: 

 

Sanita Snetkova, Īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste, lūdz papildināt 

lēmuma projektu ar 2.punktu par to, ka atsavināšanas veids ir pārdošana par brīvu cenu. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

dzīvokļa īpašuma Nr.9, Jaunatnes ielā 20, Līksna, Līksnas pagasts,  Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu”, papildinot lēmuma projektu ar 2.punktu par to, ka atsavināšanas veids ir 

pārdošana par brīvu cenu. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

20. 

 

Par zemes vienības Ogu iela 30, Stropi, Naujenes pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

zemes vienības Ogu iela 30, Stropi, Naujenes pagasts, Augšdaugavas novads, 

atsavināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 
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21. 

 

Par zemes vienības “Kalniņi 3”, Vecsalienas pagasts, Augšdaugavas novads, atsavināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

zemes vienības “Kalniņi 3”, Vecsalienas pagasts, Augšdaugavas novads, atsavināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

22. 

 

Par nekustamā īpašuma “Kalkūne 22”, Kalkūnes pagasts, Augšdaugavas novads, atkārtotās 

izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Aivars Rasčevskis, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 

 

 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

nekustamā īpašuma “Kalkūne 22”, Kalkūnes pagasts, Augšdaugavas novads, atkārtotās 

izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

23. 

 

Par zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4470 006 0259, Maļinovas 

pagasts, Augšdaugavas novads, atkārtotās izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu 

____________________________________________________________________ 

(Sanita Snetkova, Arvīds Kucins) 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 9 balsīm par 

(Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Arvīds Kucins, Reinis Līcis, Dzintars Pabērzs, Aivars 

Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 

nav, nolemj: 
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 1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

zemes vienības (starpgabala) ar kadastra apzīmējumu 4470 006 0259, Maļinovas pagasts, 

Augšdaugavas novads, atkārtotās izsoles rīkošanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Inai Simanovičai, Īpašuma nodaļas 

vadītājai. 

 

Uzstājās:  

 

Arvīds Kucins, finanšu komitejas priekšsēdētājs, - šī gada 28.martā plkst. 12.00 tiks 

sasaukta ārkārtas domes sēde, iekļaujot darba kārtībā šodien komitejas sēdē izskatītos četrus 

jautājumus par projektu iesniegšanu Latvijas-Lietuvas pārrobežu sadarbības programmā, kā 

arī plkst. 12.30 - tautsaimniecības komitejas izbraukuma sēde uz Sabiedrību ar ierobežotu 

atbildību “ORNAMENTS”. 

 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, piedāvā saistošo noteikumu projektā par 

pašvaldības nolikumu svītrot tās biedrības, par kurām šodien tika akceptēti lēmumu projekti 

par izstāšanos no tām. 

 

 

 

Sēdes slēgta plkst. 13.25. 

 

 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības  

domes finanšu komitejas priekšsēdētājs      Arvīds Kucins  

 

Augšdaugavas novada pašvaldības  

domes finanšu komitejas priekšsēdētāja 

vietnieks         Aivars Rasčevskis  

 

Kancelejas Protokolu daļas vadītāja              Rita Jankovska 


